Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會

交通及運輸委員會會議議程

Date : 17 January 2017 (Tuesday) 日期 : 2017 年 1 月 17 日(星期二)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 21 November 2016 通過 2016 年 11 月 21 日的會議記錄

2. Question on request for provision of a roundabout at Pak Kung Au (Paper T&TC 1/2017)

有關要求在伯公坳增設迴旋處的提問 (文件 T&TC 1/2017 號)

3. Question on request for provision of bus stops on Ying Hei Road northbound, Tung Chung

(Paper T&TC 2/2017)

有關要求於東涌迎禧路北行線增設巴士站的提問(文件 T&TC 2/2017 號)

4. Question on bus services on Lantau Island

(Paper T&TC 3/2017) 有關大嶼山巴士服務的提問

(Paper T&TC 3/2017)

5. Question on request for stepping up inspection and prosecution against smoking on ferries

(Paper T&TC 4/2017)

有關要求加強渡輪控煙巡查及檢控的提問(文件 T&TC 4/2017 號)

6. Question on request for review of the Road Traffic Ordinance and the Road Traffic (Traffic Control) Regulations

(Paper T&TC 5/2017)

有關要求檢討道路交通條例及道路交通(交通管制)規例的提問(文件 T&TC 5/2017 號)

7. Question on cycle parking in Tung Chung

(Paper T&TC 6/2017)

有關東涌單車停泊的提問

(文件 T&TC 6/2017 號)

8. Question on proposal for improvement of Tat Tung Road bus terminus entrance (Paper T&TC 8/2017)

有關改善達東路巴士總站旁入口處建議的提問(文件 T&TC 8/2017 號)

9. Question on 4 traffic accidents on North Lantau Highway (Paper T&TC 9/2017)

有關 4 宗北大嶼山公路交通意外的提問(文件 T&TC 9/2017 號)

10. Question on traffic and transport arrangements at Sham Shui Kok (Paper T&TC 10/2017)

有關深水角交通及運輸安排的提問(文件 T&TC 10/2017 號)

11. Question on local full-time students enjoying MTR concessionary fares (Paper T&TC 11/2017)

有關本地全日制學生享有港鐵特惠車費的提問(文件 T&TC 11/2017 號)

12. Reports by Working Groups

工作小組報告

- T&TC Working Group 交通及運輸委員會工作小組

13. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules 路政署小型交通改善項目及其施工時間表
- 14. Date of next meeting

下次會議日期